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        Leiden, 11 oktober 2020 

 

Geachte heer Gerritsen, 

 
De stichting Vrienden van het Roomburgerpark1 richt zich op het versterken en behouden van 

het Roomburgerpark, een klein park in de Professorenwijk in Leiden. HC Roomburg is 

gesitueerd aan de zijkant van het park. 
HC Roomburg wil graag een vierde hockeyveld erbij. De gemeente Leiden heeft afgelopen 
voorjaar een plan aan de gemeenteraad voorgelegd dat ertoe leidt dat dat veld er komt, ten 

koste van het Roomburgerpark. Naar onze inschatting verdwijnt aldus ca. de helft van het 

park en vermindert de biodiversiteit en klimaatadaptatie significant. De aanleg ervan en de 

(onvoldoende) groencompensatie worden begroot op zes miljoen euro, met onderhoud en 
afschrijving ten bedrage van 346.000 euro per jaar, aldus de gemeente. Wij denken dat dit 

veld de eer heeft het duurste hockeyveld van Nederland te worden. 
 
Onze stelling is dat er voldoende hockeyvelden zijn binnen de Leidse agglomeratie om aan de 

vraag van hockeyers in Leiden en de buurgemeenten te voldoen. Wij komen tot deze conclusie 

aan de hand van uw statistieken over het aantal leden en velden van de hockeyclubs in Leiden 
en omgeving. Uw statistieken laten tevens zien dat het aantal hockeyers landelijk en in de 

Leidse regio daalt, wat logischerwijs betekent dat ook de vraag naar hockeyvelden afneemt. 

Wij zijn daarom van mening dat een kostbare investering in een extra hockeyveld in het 

Roomburgerpark niet alleen slecht is voor de kwaliteit van het park, maar ook niet nodig is 
voor de hockeysport in en rond Leiden.  
 

 

1
   Wij verwijzen u voor nadere informatie over onze Stichting naar de website: www.roomburgerpark.nl 
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Het punt is dat de kwestie door o.m. de grote weerstand in de wijk de neiging heeft te 
escaleren en juridiseren. Daar is niemand bij gebaat. Wat ons betreft ligt de oplossing in 

regionale samenwerking van de hockeyclubs.  
 
Wij willen u oproepen om met de hockeyclubs in en rond Leiden in gesprek te gaan over 

mogelijkheden om samen slimmer gebruik te maken van de bestaande veldcapaciteit in de 
Leidse regio. Wij verwachten dat met een combinatie van maatregelen voldoende plek kan 

worden gecreëerd voor de hockeysport op de bestaande velden in en rond Leiden. Daarmee 

kan de natuur in het Roomburgerpark behouden blijven en worden hoge kosten voor de 

gemeente Leiden vermeden. Het komt bovendien het imago van de hockeysport ten goede, als 
zij zich sterk maakt om door efficiënt gebruik van veldcapaciteit teruggang van biodiversiteit 

te voorkomen. Een actieve en constructieve rol van de KNHB rondom het vraagstuk voor het 

Roomburgerpark past in uw Strategische Visie 2026: de KNHB en haar verenigingen zorgen 

samen voor hockeyplezier!   
 

Wij kijken uit naar uw reactie! 
 
Zou u de ontvangst van deze e-mail kunnen bevestigen? 
Bij eventuele vragen kunt u zich wenden tot onze secretaris (Jet Lenters, T ...) 
 
Hoogachtend, 
 

Stichting Vrienden van het Roomburgerpark, 
B. Stemerdink, voorzitter 
H. Lenters, secretaris 
D. Vooren, penningmeester 

 


